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PAYMENT METHODS / 繳費方法 

 

Direct Deposit / Cheque Deposit  銀行存款 

Direct deposit into the following bank accounts 請將款項直接存入以下銀行 

Bank Name 銀行名稱 Bank of China (Hong Kong) Limited中國銀行(香港)有限公司 

Account Name 戶口名稱 Sun Flower Insurance Brokers Limited新華保險顧問有限公司 

H.K. Dollar A/C no. 港元帳戶號碼 012-676-0-010405-1   
US dollar A/C No.美元帳戶號碼 012-676-0-801396-0   

SWIFT code銀行國際代碼    BKCHHKHHXXX 
Please fax or email us the pay-in slip with the debit note number/policy numbers for our verification purpose.  

並在入數存根註明您的付款通知書號碼/保單號碼，透過傳真或電郵通知我司會計部確認。 

 

Cheque by mail郵寄支票 

Cheque should be crossed and made payable to " Sun Flower Insurance Brokers Limited " or the Insurance Company, 

with the debit note number/policy numbers at the back of the cheque and send to our Company. Post-dated cheques 

are not accepted. 

劃線支票抬頭請寫「新華保險顧問有限公司」或承保公司，背面則寫上付款通知書號碼/保單號碼，寄回本公

司便可。期票恕不接納。 

 

 

Faster Payment System (FPS)  轉數快付款 

You can use e-banking application and pay by “FPS Payment”.  

Please indicate the debit note number/policy numbers in “Message” section before confirming your payment. After the 

payment, please take a screenshot of the online bank transaction record and fax/email it to us for verification.  

閣下可利用您的手機銀行應用程式，並以「轉數快」方式付款。 

按「確認」前，請於「備註」一欄輸入付款通知書/保單號碼。 完成付款後，請截圖發送傳真/電郵給我們以

供確認。 

 

                              HKD/CNY only 

                              祇限港元/人民幣 

FPS Identifier 轉數快識別碼 6770812 

QR Code 二維碼 

 

 

 

Cash現金 

Please deliver the payment to our Company in person. Official receipt will be issued to you upon the premium has 

been cleared and we are not liable for any unauthorized transaction. 

請親身交付本公司，任何未經本公司授權及非本司正式收據，將不會承認。 

 

 

Fax No. 傳真號碼:  2521 1919 

Email 電郵:  account@sunflowergroup.com.hk; elsa@sunflowergroup.com.hk 

Address地址:  Room 1105-08, 11/F., Hing Yip Commercial Centre,  

272-284 Des Voeux Road Central, Hong Kong 

香港德輔道中 272-284號興業商業中心 11樓 05-08室 

 Enquiry 查詢:  31849679  Elsa Wong   
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